
مشکل آن است که ما اسلام واقعی را به مردم معرفی نمیکنیم

شماره پرسش: ۸۰۲۰

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۰۰:۰۰ ۱۳۹۳/۱/۱۹

متن پرسش

سلام علیکم با توجه به سخنرانی اخیر آقای دانشمند در شبکه امام حسین علیه السلام در خصوص

حضرت آقا و موضع گیری ایشان در باب ولایت فقیه ، نظر شما نسبت به این موضوع چیست؟ و آیا

شایسته است که مجموعه سخنرانی ایشان در اکثر محصولات فرهنگی اطراف حرم حضرت معصومه (

س ) پخش و یا به فروش برسد؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: مشکل آن است که ما اسلام واقعی را به مردم معرفی نمیکنیم تا معلوم شود

این افراد اساساً اسلام واقعی را نمیشناسند. باید سعی کنیم نگاهها به جای نظر به این افراد، به علماء

و خطبای فاضل جلب شود. موفق باشید


